
NAPOMENA: 

Usmeni odgovor na postavljeno pitanje poslanika Branka Dokića  sa 18. sjednice Predstavniĉkog 

doma PSBiH. (Izvod iz stenograma.) 
 

MILORAD ŢIVKOVIĆ: 

S obzirom da je prvo pitanje upućeno Kolegijumu, dopustite da vam pokušam usmeno da 

dam odgovor. 

Znaĉi, već na idućoj sjednici će biti naš, odnosno, informacioni sistem ovdje unaprijeĊen: 

da će biti usklaĊen sa svim jezicima u BiH i sa tajmerom o duţini diskusije i replike. Znaĉi, to 

će ... se desiti do iduće sjednice. 

Što se tiĉe drugog dijela vašeg pitanja, a tiĉe se opremanja zgrade, vjerujte da smo u 

svakodnevnoj komunikaciji sa Savjetom minstara. Ĉim im vidimo leĊa i presele se u svoju 

zgradu, mi ćemo biti onda pravi vlasnici ove zgrade i mogućnosti da tu zgradu opremimo po 

onim uzorcima koje smatramo da su primjereni parlamentarnom radu. Znamo i da klubovi 

rade u kakvim uslovima itd. Nadam se da je ovo bilo dovoljno za taj dio odgovora. 


